
Zápis č. 12/5/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
11. mája 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Tomáš Caban, Marta Gajdošíková, Igor Gallo, 
Jozef Chudík, Jarmila Mikušová  
Neprítomný: Ján Uličiansky 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Anna Sámelová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Attila Lovász – riaditeľ národnostného vysielania RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil J. Uličiansky.  
Informoval, že rada funguje momentálne v 8 člennom zložení, keďže nebol zvolený člen rady 
za oblasť ekonómie. 
Na rokovaní privítal Ľ. Machaja a členov manažmentu RTVS. 
Navrhol doplniť do rokovania Rady RTVS bod Informácia o využití § 5 ods. 1 písm. n) zákona 
č. 532/2010 Z. z. o RTVS - mimoriadne vystúpenie predsedu vlády SR v RTVS 4.5.2023. 
Ďalej navrhol vypustiť z rokovania rady pôvodne navrhnutý bod programu týkajúci sa plnenia 
uznesenia č. 101/2023 – analýza zmluvných vzťahov RTVS s partnermi HC Slovan 
Bratislava a.s. a The Sports Network, pretože v zmysle uznesenia z ostatného rokovania sa 
k tomu zadala vypracovať právna analýza do externého prostredia a tá ešte nie je 
k dispozícii. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 125/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
3. Informácia o využití § 5 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS - 

mimoriadne vystúpenie predsedu vlády SR v RTVS 4.5.2023 
4. Informácia o priebežnej realizácii Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS a jej 

programovej služby v podmienkach Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
s dôrazom na avizované zmeny v programovej službe :24 (spravodajcovia J. 
Balaščák a I. Gallo) 

5. Informácia o vysielaní relácií O 5 minút 12 a Sobotné dialógy za rok 2022 
(spravodajkyňa M. Gajdošíková) 

6. Informácia o pravidlách používania inštitútu prázdneho kresla vo vysielaní RTVS 
a jeho využitia za obdobie január 2022 - február 2023 (spravodajcovia T. Caban, J. 
Balaščák, I. Gallo) 

7. Informácia o plnení uznesení č. 230/2022 a č. 95/2023 – interné pravidlá systému 
zaraďovania aktivít politických strán do vysielania RTVS (spravodajca J. Balaščák 
a T. Caban) 

8. Informácia o činnosti pracovnej skupiny k príprave volebného vysielania RTVS pre 
voľby do NR SR 2023 (spravodajca M. Antol) 

9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  
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J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že 5.5.2023 prišiel od GR RTVS list, v ktorom zobral späť návrh 
Organizačného poriadku RTVS, ktorý zaslal rade 1. a 7. decembra 2022. Zároveň s tým 
prišlo aj stanovisko RTVS k pripomienkam členov rady k OP, ktoré rada zaslala 7.12.2022. 
Pripomenul, že 3.5.2023 rada prijala uznesenie, v ktorom okrem iného zriadila podľa čl. 3 
bod 11 Štatútu Rady RTVS dočasnú Pracovnú komisiu na prípravu postupu pri schvaľovaní 
OP.  Prečítal list od GR RTVS, ktorý bol doručený rade, v ktorom je podľa neho podlinkovo 
naznačené, ako keby rada od decembra nekonala a kvôli tomu vypršala aktuálnosť návrhu 
OP. Pripomenul, že viackrát rada diskutovala s GR RTVS o tom, ako sa bude OP 
schvaľovať, že sa musí najprv schváliť rozpočet na rok 2023, následne koncepcia riadenia. 
Potom rada dostala návrh OP a požiadala o stanovisko k svojim pripomienkam, ktoré neprišli 
a 5.5.2023 GR RTVS informoval radu, že OP sťahuje. Informoval, že pracovná skupina 
ostane aktívna, pretože predpokladá, že v krátkom čase príde nový návrh OP, ktorý bude 
reflektovať zákonné zmeny. Rada je podľa neho pripravená nový OP, ktorý bude reflektovať 
potreby RTVS schváliť v čo najkratšom termíne po konzultácii. Vysvetlil, že ako orgán 
dohľadu by rada podľa neho nemala byť v spoločnej pracovnej skupine s manažmentom 
RTVS, v minulosti to rovnako odmietli za p. Miku a preto si rada vytvorila vlastnú skupinu. 
Rešpektuje rozhodnutie GR RTVS a opätovne deklaroval záujem rady, aby bol nový OP 
schválený čo najskôr. 
Ľ. Machaj uviedol, že bude pozorne sledovať ako dopadne zákon o RTVS v NR SR. V tomto 
návrhu zákona sú aj nové veci týkajúce sa činnosti RTVS. Nepredpokladá, že v novom OP 
budú nejaké zásadné rozdiely, okrem zapracovaných vecí vyplývajúci zo zákona. Odhaduje, 
že nový OP by mohol byť prijatý niekedy na jeseň tohto roka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 126/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie rozhodnutie GR RTVS stiahnuť návrh Organizačného 
poriadku RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Ľ. Machaj informoval, že je v procese prijímanie novely zákona o RTVS momentálne v NR 
SR a verí, že sa podarí dosiahnuť také financovanie, že sa bude inštitúcia rozvíjať. 9.5.2023 
bola spustená rebrendovaná :24. Ďalej informoval o stretnutí EBU vo Varšave, kde sa 
zúčastnil V. Štofaník. Uviedol, že 12.5.2023 sa uskutoční Pohoda_FM deň. Ďalej informoval 
o rozhodnutí Rady pre mediálne služby, ktorá rozhodla o neopodstatnení všetkých podaní za 
posledné obdobie na RTVS. Kauza, ktorá vznikla v súvislosti s O 5 minút 12 a bola 
medializovaná, tak bola zamietnutá a vyhodnotená ako neopodstatnená. 
I. Gallo doplnil, že Rada pre mediálne služby to posudzovala z hľadiska vyváženosti, ale 
Rada RTVS sa bude v ďalších bodoch zaoberať procesom využitia inštitútu prázdneho kresla 
a pravidlách a to sú dve rozdielne veci. Požiadal, aby boli rade doručené spomínané 
rozhodnutia Rady pre mediálne služby.  
M. Gajdošová ocenila vizuál novej :24ky. Myslí si, že bol dobre zvolený dátum na štart 
vysielania na Deň Európy. Predpokladá, že po spustení ďalších etáp bude RTVS mať od 
januára spravodajskú :24. 
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J. Chudík bol so spustením :24 spokojný. Pripomenul, že to štúdio, z ktorého sa vysiela nie 
je stavané na takéto vysielanie. Teší ho, že tam ľudia pracujú a zvládajú to. Má z toho dobrý 
pocit. 
I. Gallo sa spýtal, čo sa udialo pri vysielaní brífingu Prezidentky SR po návrate z Ukrajiny, 
kedy bolo 7 minútové oneskorenie oproti ostatným televíziám a uvedené tam bolo, že je to 
naživo. 
A. Sámelová vysvetlila, že to je dané titulkovaním a tam vzniká to oneskorenie. Živé 
vysielanie podľa nej nie je priamy prenos.  
M. Gajdošíková sa spýtala, či sa tomuto nezamedzí tým, že sa vysiela z nového štúdia. 
A. Sámelová uviedla, že malo, ak nebude príliš veľa vecí naraz. Upozornila, že môže nastať 
aj situácia, že sa zámerne oneskoruje niektoré vysielanie, aby bolo pod kontrolou, čo sa 
rozpráva a aby na to vedeli reagovať z réžie. 
Ľ. Machaj doplnil, že sa to robí veľmi výnimočne, napríklad pri volebných vysielaniach. 
I. Gallo uviedol, že ak sa toto ďalej nevysvetlí, tak to môže vzbudzovať rôzne interpretácie.  
A. Sámelová uviedla, že sa to dá vyriešiť správnym označovaním programov, kde sa bude 
uvádzať priamy prenos alebo premiéra. 
 
3. Informácia o využití § 5 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS - 

mimoriadne vystúpenie predsedu vlády SR v RTVS 4.5.2023 
I. Gallo uviedol, že dňa 4.5.2023 večer v mimoriadnych správach na Jednotke vystúpil 
predseda vlády SR so svojim vyhlásením. Toto vystúpenie veľmi silno mediálne 
zarezonovalo a RTVS bola z viacerých strán obvinená, že jej priestor bol zneužitý na 
politické účely. Upozornil, že rada ako orgán dohľadu sa nebude zaoberať obsahom 
vystúpenia, ale pozrie sa na to iba v zmysle dodržania § 5 ods. 1 písm. n) zo strany 
samotného vysielateľa. 
T. Caban odprezentoval svoje právne stanovisko, ktoré k tomuto pripravil. Na DK sa 
oboznámili s celým procesom, či Úrad vlády SR doručil žiadosť v súlade so zákonom. 
Skonštatoval, že toto splnené bolo. Pýtali sa aj, či RTVS video toto vystúpenie pred 
odvysielaním, na čo dostali odpoveď, že to prišlo len krátko pred odvysielaním a hneď to 
zaradili do vysielania. RTVS oznam odvysielať musela, inak by bola 
sankcionovaná. Postupovala v súlade so zákonom o RTVS a predpokladá, že nebol 
porušený ani zákon o mediálnych službách. 
I. Gallo doplnil kontext, že na sekretariát sa obrátili novinári s otázkami typu: Ako hodnotíte 
včerajšie vystúpenie Eduarda Hegera v RTVS? Bol podľa vás dôvod, aby mu verejnoprávna 
televízia poskytla tento priestor? Podobné vystúpenia sa dejú zvyčajne v mimoriadnych 
situáciách. Vidíte mimoriadnosť situácie a odôvodnosť poskytnutia takéhoto 
priestoru? Hovorili ste s riaditeľom RTVS o tejto situácii, čo ste mu tlmočili, resp. čo ste sa od 
neho dozvedeli? Viacerí politici už otvorene hovoria, že RTVS bola zneužitá na politické 
ciele. Súhlasíte s týmito výčitkami a obvineniami? Postupovala podľa vás RTVS k žiadosti 
premiéra o vystúpenie správne a v súlade so zákonom?  
Aj na základe týchto otázok poskytol stanovisko, že rada sa bude týmto vystúpením zaoberať 
a ďalej v tom stanovisku uviedol: „Nebudem špekulovať, neprináleží mi to. Nie som politik ale 
predseda odborného orgánu, ktorý bude túto situáciu posudzovať striktne len z pohľadu 
dodržania príslušnej legislatívy. Vyžiadali sme si preto vysvetlenie od generálneho riaditeľa 
RTVS Ľuboša Machaja, navrhnem, aby sme si dali vypracovať nezávislé právne stanovisko 
a až po dôkladnom vyhodnotení týchto podkladov rada následne prijme uznesenie.“ 
Ďalej tam skonštatoval, že si myslí, že sa dá vyhnúť niektorým situáciám, ak by boli 
zadefinované nejaké pravidlá. Myslí si, že je podľa neho legitímne, ak rada chce vedieť, či 
a podľa akých pravidiel sa budú vysielať snemy a tlačovky. Bol veľmi prekvapený, keď si 
následne prečítal stanovisko RTVS: „RTVS momentálne nebude bližšie reagovať na 
vyjadrenia predsedu Rady RTVS Igora Galla súvisiace s odvysielaním mimoriadneho prejavu 
dočasne povereného predsedu vlády Eduarda Hegera (Demokrati). Označil ich za nenáležité 
a právne nepodložené a dodal, že poškodzujú pozitívne vnímanie aj imidž verejnoprávneho 
vysielateľa.“ Chce sa teda spýtať GR RTVS, ktoré jeho vyjadrenia sú nenáležité 
a poškodzujú imidž verejnoprávneho vysielateľa.  
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Ľ. Machaj odpovedal, že to nebolo k vystúpeniu p. Hegera, ale k druhej časti stanoviska 
predsedu rady, kde tvrdil, že by mal skončiť freestyle v RTVS a kde napádal manažment, že 
postupuje neprofesionálne. Nepovažuje za adekvátne, že sa takto komunikujú veci na 
verejnosti. 
I. Gallo pripomenul, že v minulosti GR RTVS súhlasil pri schválení uznesenia s tým, že sa 
príjmu nejaké pravidlá hry. 
Ľ. Machaj uviedol, že avizovali, že sa pripravuje nový Štatút programových pracovníkov 
a spolupracovníkov a do konca mája bude predložený na rade. Nemyslí si, že sa pravidlá 
dajú urobiť pre každú situáciu, ktorá nastáva.  
I. Gallo pripomenul, že o systémové riešenie v podobe pravidiel rada požiadala GR RTVS 
30.11.2022. Vtedy sa prijalo uznesenie, s ktorým GR RTVS súhlasil a povedal, že to dodá. 
Rovnako aj A. Sámelová deklarovala, že sa to pripravuje. Potom si to rada viackrát žiadala, 
až musela opätovne prijať uznesenie, ktorým znovu vyzvala na prijatie pravidiel a až vtedy 
GR RTVS poslal informáciu, že idú meniť štatút. Uviedol, že sa mohlo predísť nepríjemným 
situáciám, ktoré odvtedy nastali, keby boli pravidlá prijaté.  
Ľ. Machaj vysvetlil, že plánujú všetky tieto pripomienky rady realizovať v Štatúte 
programových pracovníkov a spolupracovníkov. 
I. Gallo skonštatoval, že chýba naozaj málo, aby sa to posunulo všetko a prijali sa pravidlá, 
ktoré by ochránili túto inštitúciu.  
M. Antol považuje stanovisko RTVS, ktoré vyšlo za nešťastné a môže to vyvolávať zbytočné 
pnutie. 
J. Balaščák uviedol, že rada pri posudzovaní tohto vychádzala zo zákona a rada musela 
skonštatovať, že RTVS postupovala v zmysle zákona, resp. keby takto nepostupovala, tak 
potom by naopak rada musela skonštatovať porušenie zákona. 
J. Chudík má pocit, že je z oboch strán potrebné dávať pozor na vyjadrenia, aby a nedával 
novinárom priestor na zneužitie týchto tém.  
Ľ. Machaj uviedol, že oni dali stanovisko len pre členov rady a povedal, že to nebudú verejne 
komunikovať. Považuje za veľmi dôležitý nástroj Štatút programových pracovníkov 
a spolupracovníkov, ktorý určí pravidlá. Je rád, že teraz mediálna rada rozhodla tak, že 
RTVS neporušila zákon.  
I. Gallo uviedol, že stanovisko GR RTVS neposlal len členom rady, ale vyšlo to aj v agentúre 
SITA. 
M. Gajdošíková uviedla, že treba na miskách váh zvažovať vyjadrenia, ktoré idú do médií. 
K meritu veci skonštatovala, že odvysielaním mimoriadneho vystúpenia RTVS postupovala 
v súlade so zákonom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 127/2023: 
Rada RTVS: 

a) po oboznámení sa so závermi právneho stanoviska konštatuje, že RTVS pri 
odvysielaní mimoriadneho vystúpenia dočasne povereného predsedu vlády SR 
4.5.2023 postupovala v súlade so zákonom č. 532/2010 Z. z. o RTVS, 

b) konštatuje, že nie je v jej kompetencii posudzovať obsah predmetného vystúpenia, 
c) odporúča MK SR, aby zvážilo úpravu § 5 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. 

o RTVS, ktorý presnejšie zadefinuje podmienky poskytovania potrebného 
vysielacieho času štátnym orgánom. 

 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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4. Informácia o priebežnej realizácii Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS a jej 
programovej služby v podmienkach Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
s dôrazom na avizované zmeny v programovej službe :24 (spravodajcovia J. 
Balaščák a I. Gallo) 

I. Gallo informoval, že ide o materiál, ktorý mala rada na rokovaní predložený už dvakrát. 
Prvýkrát 30.3.2023, kedy sa prerokovanie spojilo s bodom o prijatí pravidiel systému 
zaraďovania aktivít politických strán do vysielania. Vtedy sa tento bod neprerokoval, pretože 
nebola prítomná A. Sámelová. Následne sa o tomto bode rokovalo 13.4.2023, kedy rada 
bola obsiahlo informovaná o všetkých problémoch v spravodajstve, ktoré sú aktuálne, ale 
nedostala sa k prerokovaniu samotnej priebežnej realizácii koncepcie v oblasti 
spravodajstva.  
Ľ. Machaj uviedol, že spravodajstvo a online je jedným z hlavných bodov jeho projektu.  
P. Földváry odprezentoval finančné zabezpečenie spravodajstva. Náklady na 1. etapu sú cca 
1,5 mil. € 
Ľ. Machaj uviedol, že v 2. etape sa bude musieť prijať viac ľudí, mali by teraz prísť na to 
peniaze z kompenzácií, ktoré sa plánujú vo veľkej miere použiť práve na personálne 
zabezpečenie. V 2. etape sa plánuje spustiť rekonštrukcia štúdia č. 1, len tam bude treba 
spraviť verejné obstarávanie. Predbežne predpokladá, že to bude niekedy v septembri.  
J. Mikušová sa spýtala, či toto spomenuté je plánované v 3 mil. € na investície. 
Ľ. Machaj odpovedal, že je to tam naplánované. 
J. Balaščák sa spýtal, že je naznačená v koncepcii naplánovaná zmena dramaturgie relácie 
O 5 minút 12, kde sa má dávať väčší priestor odborníkom a analytikom, že kedy je možné 
očakávať toto. 
A. Sámelová odpovedala, že pomerne rýchlo, keďže nastupuje úradnícka vláda a to 
napomôže tomu, aby sa to preklopilo viac na odborníkov.  
J. Balaščák sa spýtal, aká bude dĺžka relácie a či budú vystavení politici vecnej odbornej 
oponentúre. 
A. Sámelová odpovedala, že je to ich zámerom a cieľom. Pôvodne to chceli zaviesť až po 
voľbách, ale úradnícka vláda to zmenila a zavedú to už teraz.  
I. Gallo sa obáva, že ak sa pôjde do tohto módu, tak sa môžu znížiť čísla sledovanosti, čo 
môže spôsobiť, že keď sa politik rozhoduje, do ktorej relácie pôjde, tak sa rozhodne pre inú. 
Možno by bolo dobré to zaviesť v iných reláciách a v týchto vyprofilovaných by sa to mohlo 
nechať takto. Spýtal sa, kto bude oponentom ministra úradníckej vlády.  
Ľ. Machaj uviedol, že ešte o tom budú diskutovať, táto situácia vznikla pomerne rýchlo 
a musia na to reagovať. 
I. Gallo uviedol, že je potrebné čo najskôr prijať nejaké jasné pravidlá. Myslí si, že v politicko-
diskusných reláciách by mali mať priestor politici a predstaviteľov úradníckej vlády dať do 
iných relácií. 
J. Chudík si myslí, že teraz sa už v diskusných reláciách vedie politická kampaň a chýba tam 
vecná diskusia. RTVS bude musieť podľa neho reagovať veľmi rýchlo a vnímavo. Podstatné 
pre neho je, aby tam bola pluralita názorov a pozývať tam aj ľudí, ktorí majú iné názory.  
M. Gajdošíková uviedla, že je to na posúdení spravodajstva, aby zaviedlo nejakú novú 
koncepciu a rada to potom posúdi.  
I. Gallo skonštatoval, že pravidlá musia byť a musia reagovať aj na situáciu, ktorá vznikla 
a toto by mal manažment čo najskôr predložiť. 
J. Balaščák sa spýtal, či je realizácia druhej etapy závislá na rozhodnutí v NRSR ohľadom 
financovania RTVS. 
Ľ. Machaj uviedol, že dnes sa podpíše zmluva na 6 mil. € z kompenzácií a z toho sa to bude 
platiť. Na rozhodnutie o financovaní je závislá až tretia etapa.  
I. Gallo sa spýtal, že ako vidí GR RTVS jeho ambíciu, ktorú vyslovil vo svojom projekte, že 
spravodajstvo RTVS bude najsledovanejšie.  
Ľ. Machaj odpovedal, že táto ambícia platí v rozhlase, kde sa to darí. V televízii to je 
momentálne problém, ale pracuje sa na tom, aby sa to vyvíjalo dopredu a bola postupne 
napĺňaná. 
A. Sámelová uviedla, že jej ambícia je mať dôveryhodné spravodajstvo.  
I. Gallo uviedol, že keď pozerá na vývoj trhu, tak ambícia GR RTVS je podľa neho nereálna. 
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J. Chudík sa spýtal, či sa počíta so zriadením krajského štúdia v Žiline. Skonštatoval, že aj 
v prípade vojny na Ukrajine sú iné názory ako sú prezentované v RTVS a sú ignorované. 
M. Gajdošíková považuje za nutné zriadiť v najbližšom čase regionálnu redakciu, ktorá sa 
bude venovať západnému Slovensku.  
A. Sámelová uviedla, že sa treba vrátiť k tomu, že bolo západoslovenské vysielanie a snažia 
sa to už stavať na nohy. Predpokladá, že k 1.1.2024 by sa to malo spustiť.  
M. Antol upozornil, že stúpa nedôveryhodnosť ľudí voči médiám, preto považuje 
dôveryhodnosť RTVS za veľmi dôležitú. 
Členovia Rady RTVS sa dohodli na prerušení rokovania o tomto bode. 
 
I.j Gallo na základe dohody väčšiny členov Rady RTVS ukončil rokovanie rady s tým, že 
neprerokované body sa prerokujú na niektorom z najbližších rokovaní. 
 
 
V Bratislave 17.5.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Mikušová 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
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